
M O T I E 1 van 2025
Van Pont tot Park tot Fast Flying Ferry(?)

We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen:

We stellen vast dat:
 De ambities voor het project Pont tot Park ook verschillende uitdagingen zal opleveren ten 

aanzien van de mobiliteit en ontsluiting van het centrumgebied van IJmuiden, zoals ook in het 
ontwikkelperspectief staat benoemd. 

We hebben nagedacht over en houden rekening met:
 Het ontwikkelperspectief Pont tot Park al enkele mogelijke oplossingen benoemt voor de 

vraagstukken omtrent de mobiliteit en gebiedsontsluiting van het centrum van IJmuiden.
 Deze mogelijke oplossingen nog geen uitputtend overzicht zijn van alle mogelijkheden, 

aangezien ook nog veel nader onderzocht en uitgewerkt moet worden.
 Grote ontwikkelingen als Pont tot Park kansen kunnen bieden om ook andere gewenste 

ontwikkelingen op te pakken en mogelijk te maken die voorheen (op zichzelf staand) minder 
kansrijk waren (zogenoemde koppelkansen). 

We vinden dat:
 Geen enkele potentiële kans om vervoer over water van IJmuiden naar Amsterdam weer 

mogelijk te maken onbenut zou moeten blijven
 De ontwikkelingen van Pont tot Park en bijbehorende vraagstukken wat betreft mobiliteit en 

gebiedsontsluiting een kans kunnen bieden om vervoer over water naar Amsterdam nieuw 
leven in te blazen

We geven het college opdracht om:

 Bij de verdere uitwerking van de mobiliteit en gebiedsontsluiting van het projectgebied Pont tot 
Park, de (on)mogelijkheden van vervoer over water van IJmuiden richting Amsterdam expliciet 
te betrekken

De volgende raadsleden dienen dit voorstel in: 

Naam raadslid   Naam partij

 Bas de Ruig  D66Velsen
 Tommy Panis Forum voor Democratie
 Floor Bal Liberaal Blauw
 Bas koppes                               VVD Velsen

*Artikel 44 Reglement van Orde 


